
Oświadczenie złożone 

przez senatora Przemysława Termińskiego 

na 57. posiedzeniu Senatu 

w dniu 8 marca 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Pod koniec 2017 r. ogłoszono, że projekt modernizacji dworca kolejowo-autobusowego we Włocławku 

został umieszczony w Programie inwestycji dworcowych na lata 2016–2023, a wstępny harmonogram pro-

jektu przewiduje jego realizację w latach 2020–2023. W związku z tym chciałbym zapytać Pana Ministra o 

następujące kwestie. 

Czy znane są już dokładniejsze ustalenia w kwestii remontu takie jak termin rozpoczęcia i zakończenia 

prac remontowych? 

Jakie utrudnienia będą wynikać dla podróżujących z powodu prac remontowych? 

Jakie będą koszty prac i czy te środki finansowe są zagwarantowane? 

Czy w ramach remontu dworca jest też planowany remont peronów kolejowych oraz stanowisk autobu-

sowych? 

Czy zakłada się dostosowanie budynku do potrzeb osób niepełnosprawnych? 

Z wyrazami szacunku 

Przemysław Termiński 

 
 


